
 
 
 
 
 

 
T-MED (2025) 08-new 

 
CoP MEDICRIME 

Tuesday / mardi, 1 April / avril 2025 
 

VOTING SLIP / BULLETIN DE VOTE 
 
 
In accordance with Rules 33 and 35 of the Committee of the Parties (CoP) Rules of 
Procedure, the following amendment to the Rules is hereby formally proposed: 
 
 

FIRST STEP: request if there is any Party applying for the vacancy at the 
Bureau /  
 
PREMIÈRE ETAPE : demander si des Parties postulent pour le poste vacant 
au Bureau   

 

There is still one vacancy position at the Bureau. 
If there are no candidates, the Secretariat proposes to amend the RoP. 
 
  



 
 

SECOND STEP: Review the RoP  / 
DEUXIEME ETAPE : Revoir le règlement intérieur 

 

Question 1:  
 
Are you in favour of reviewing the RoP of the MEDICRIME Committee? 
 

Êtes-vous favorable à réexaminer le règlement intérieur du Comité MEDICRIME ? 
 
 

Note: When casting your vote, please mark only ONE box with a cross [X] 
Note : Lors de votre vote, veuillez cocher UNE seule case avec une croix [X]. 

 
 

YES / OUI  

NO / NON  

ABSTAIN / 
ABSTENTION 

 

 
  



 

THIRD STEP: introduction of amendments in the Rules of Procedure / 
TROISIEME ETAPE : introduction des amendements dans le règlement intérieur 
 

Question 2 
 

Are you in favour of deleting the word “once” in Rule 4.4 of the CoP Rules of 
Procedure?  
 

Êtes-vous favorable à la suppression des mots « une fois » de l’article 4.4 du 
Règlement intérieur du CdP? 
 

Note: When casting your vote, please mark only ONE box with a cross [X] 
Note : Lors de votre vote, veuillez cocher UNE seule case avec une croix [X]. 

 
 

YES / OUI  

NO / NON  

ABSTAIN / 
ABSTENTION 

 

 
 

Rule 4.4: The other members of the bureau shall be elected in the same manner as 
the chairperson and vice-chairperson, taking into account geographical distribution 
and gender balance. Their term of office shall be two years, renewable once. 

 

Article 4.4 : Les autres membres du bureau sont élus de la même manière que le/la 
président(e) et le/la vice-président(e), en tenant compte de l’équilibre géographique 
ainsi que de l’équilibre entre femmes et hommes. Leur mandat est de deux ans, 
renouvelable une fois. 

 

  



 
FOURTH STEP: APPLICATION OF THE NEW RULES /  

QUATRIÈME ETAPE : APPLICATION DES NOUVELS ARTICLES 

 
 

VOTING SLIP / BULLETIN DE VOTE 
 
 

Question 3 
 

Are you in favour of applying the newly introduced Rule 4.4 to … ? 
 

Êtes-vous favorable à l'application du nouvel article 4.4 au  ? 
 
 

Note: When casting your vote, please mark only ONE box with a cross [X] 
Note : Lors de votre vote, veuillez cocher UNE seule case avec une croix [X]. 

 
 

YES / OUI  

NO / NON  

ABSTAIN / 
ABSTENTION 

 

 
  
 


